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Zápis z jednání VV ČF dne 20. 09. 2022 – 09/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Petr 
Galasovský, Jiří Dufek, Jan Kovář, Tomáš Pacák 

 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek 

(od 9:45), Zuzana Svobodová, Roman Urbář 
 
ORK:  Tomáš Kafka (do 10:25) 
 
Ověřovatelé: Petr Musil, Martin Musil 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:35 
Ukončení: 14:45 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 08/2022 a programu jednání 09/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Mezinárodní záležitosti 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových plánů 

na následující sezónu 

7) Informace ze Sekretariátu 

8) Finanční stabilita 

9) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

10) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně 

a návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

11) Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 a výhled 2024 

12) Analýza změny struktury reprezentačních celků 

13) Reprezentace ČR na MS juniorek 2022 

14) Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace juniorek 

15) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024  

16) Legislativa 2023 - Disciplinární řád 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 2023 

41) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022 



 

Zápis z jednání VV září 2022 - ověřený  2/13 

42) Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2022/2023 

43) Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

44) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

45) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

46) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině sezóny 

47) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené 

koncepce KVM 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 08/2022 a programu jednání 09/2022 

 

Viz výše. P. Musil požádal o doplnění do zápisu 08/22 v bodu 3 - Zpráva o činnosti jednotlivých 

komisí, aby u KRO bylo doplněno, že komise jednala 12. 8. 2022.  

 

Usnesení č. 01/09/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 08/22  s doplněním v bodu 3 – KRO 

komise jednala 12.8.  

- schvaluje program jednání VV 09/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 09/22 M. Musila a P. Musila 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Mimo usnesení č. 08/05/22, byla všechna ostatní splněna. 

Usnesení č. 02/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

EKO – komise nejednala; termín jednání je naplánován na 05. 10.; budou řešit rozpočet 2023 

v souladu se schválenou střednědobou finanční strategií 

 

KIN – komise prezenčně nejednala; termín jednání je naplánován na 06. 10.; online dohodnuté 

termíny jednání, online řešili materiál KRO v připomínkovacím řízení.  

 

KEFAM – komise jednala 7. 9. prezenčně; hlavními body jednání byla finalizace materiálů KEFAM 

pro VV 09/22; termíny TV utkání ve spolupráci s ČT, kdy došlo ke zrušení několika termínů 

bez objasnění ze strany ČT; domluva na termínech setkáni KEFAM s prezidenty elitních soutěží 

a program tohoto setkání; Nastavení sezóny 2022/2023 – televizní prezentace florbalu, jednotný 
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reklamní set-up na utkáních a jednotný středový kruh na hracím povrchu; určení termínů jednání 

komise pro první polovinu roku 2023. Dalším bodem byla Koncepce oblasti elitního florbalu 

a medializace. T. Pacák za KEFAM požádal o přesun na pozdější termín v plánu práce. Termín 

bude upraven po jednání T. Pacáka s D. Novákem. 

R. Urbář doplnil informaci o technických problémech pouštění videa po registrací na TVCOM ze 

zařízení iOS skrze prohlížeč Safari, situace se řeší.  

 

KRO – komise jednala 6. 9. prezenčně; hlavními body jednání byla finální verze Ročních plánů 

rozvoje regionů a hodnocení jednání se zástupci regionů, které proběhlo 18. 8. v Pardubicích; 

aktuality a harmonogram sezóny PP3; regionální projekty v rámci PP1 a PP2; účast jednotlivých 

členů VV na jednáních RVV a termín dalšího jednání, které proběhne 6. 10. prezenčně. 

 

KS – komise jednala prezenčně 5. 9. v Brně; hlavními body jednání byla Analýza regionálních 

složek; dalším bodem byla Analýza přihlášek do soutěží (příčiny klesajícího počtu oddílů 

při rostoucím počtu družstev a s doplněním přihlášených družstev v kategorii juniorek, 

kde dlouhodobě není nárůst v počtu družstev); příprava materiálu pro VV Návrh spolupořadatele 

finále Poháru Českého florbalu 2023; dalším bodem byl Počet účastníků ligových soutěží 

2024/2025 – diskuse o možnostech vytvoření soutěže pro kategorii U23; termíny jednání komise 

ve druhé části sezóny a otevřeli diskusi nad Koncepcí komise soutěží v horizontu 4 až 8 let. 

 

KR – komise jednala 8. 9. částečně online; hlavními body jednání bylo zhodnocení posledních 

reprezentačních akcí – MS WU19; EFT muži a junioři – V. Culka doplnil informaci o fungování 

J. Jakoubka u týmu juniorů při EFT, kde fungoval jako mentor trenéra M. Klucha; dále hodnotili 

přátelské zápasy žen ve Švýcarsku; příprava materiálu pro VV – hlavní trenér juniorek na další 

cyklus a materiál KRP Akční plán rozvoje žen ve florbale. T. Frank doplnil informaci o tom, 

že v průběhu EFT ve Švýcarsku došlo k několika pochybením oproti smlouvě. Podněty byly 

odeslány na IFF a budou řešeny. 

 

KRP – komise jednala 8. 9. prezenčně; M. Musil informoval o řešení nové sekretariátní podpory;  

hlavním bodem jednání byl materiál pro VV Akční plán (a z něj vyplývající konkrétní akční listy) a 

dále body z jednání VV ČF. Martin Musil zmínil konkrétně potřebu aktivní diskuse KRP s KVM, 

KRO, KEFAM a KS, kde teď vidí obsahové priority a nutnost si popsat konkrétně kompetenci a 

odpovědnost za “akční” kroky. Dále M. Musil připomněl a zhodnotil TV utkání Extraligy žen, které 

již jako vícekrát otevíralo televizní florbalovou sezónu. 

 

KVM – komise jednala 13. 9. prezenčně; hlavními body jednání bylo schválení pořadatelského 

oddílu pro MČR starších žáků 2023 (Bulldogs Brno); informace a připomínky k přípravě vzdělávání 

pro sezonu 2022/2023; výstup z analýzy dat (KRO) a důležité body z jednání VV ČF, budou žádat 
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o společné jednání s KRP; dále okrajově řešili budoucí ODM 2024 v Jihočeském kraji, kdy je zatím 

nejasné místo i účastníci. 

 

KRD – komise jednala 7. 9. prezenčně; hlavními body jednání byla finalizace materiálu Kroky 

k dosažení vyšší prestiže rozhodčích pro předložení na VV; zahájení přípravy na stanovení 

důležitých termínů KRD v kalendářním roce 2023 - finalizace proběhne na příštím jednání; projekt 

talentovaných rozhodčích; upřesňování obsahu plánovaných webinářů a seminářů celostátních 

rozhodčích v září a říjnu; další body jednání - spolupráce s paraflorbalem na náboru rozhodčích 

skrze J. Markse; bylo rozhodnuto o zrušení poskytování finančního příspěvku mezinárodním 

rozhodčím a delegátům pro období nominace na 2023 až 2024; byl řešen praktický postup 

při aktuálním nedostatku rozhodcovských dresů na skladech dodavatele. Při MS proběhne školení 

delegátů IFF, řešeny praktické kroky k zajištění účasti českých mezinárodních delegátů. 

Z nominace mezinárodních rozhodčích se omluvily z pracovních důvodů – J. Lišková 

a M. Zamazalová.  

 

D. Novák vznesl dotaz k fungování videorozhodčího v Livesport Superlize mužů, kdy oddíly 

pociťovaly lehké nejasnosti, co a jak je nastaveno. Z. Mlčoušek upřesnil, že oddíly dostaly 

informaci již v únoru 2022, při spuštění testovacího programu. Na což některé oddíly nereagovaly, 

a tudíž při připomenutí před startem sezóny měly málo času. T. Pacák doporučil, při větším 

časovém odstupu, informování oddílů před začátkem navazující sezóny pro připomenutí platných 

nastavení oddílům. M. Musil se dotazoval na možnost odmítnout používání videa ze strany 

družstev. P. Galasovský vyjasnil možné vetování při technické schůzce na nevyužití trenérské 

výzvy družstvy, což umožňuje předpis pro použití video systému. 

 

D. Novák členy VV informoval o jednání s předsedou ORK ohledně nastavení fungování 

a dodržování potřebných lhůt na základě Usnesení VV č. 10/05/22 a Usnesení VV č. 07/06/22. 

T. Kafka společně s D. Novákem osobně okomentovali společné jednání. Projednali společně 

celou zprávu ORK, která má v shrnutí čtyři body přednesené na 24. VH. 1) Max Priority – Panuje 

shoda nad nutností aktivně vymáhat všechny pohledávky a T. Kafka  preferuje  ukončení 

spolupráce s nekredibilním partnerem. 2) Diskuse nad personálními náklady ČF s.r.o. -  D. Novák 

vysvětlil T. Kafkovi nastavení, tak jak bylo prezentováno přímo jednatelem F. Šumanem na jednání 

VV ČF v červnu.  T. Kafka  poukázal na fakt, že rozumí principu, který je využíván při spolupráci 

spolku a obchodní společnosti při plánování nákladů. Odměna jednatele společnosti není vázána 

na hospodářský výsledek s.r.o. Doplnil další možnost systému odměňování, kterou označil za více 

motivační. 3) Finanční stabilita - D. Novák informoval o schválené střednědobé strategii, o které 

mluvil T. Kafka na 24. VH v Brně  a T. Kafka zopakoval obecný přístup řešení spočívající v hledání 

vyvážené kombinace nástrojů úspor na výdajové stránce a navýšením na příjmové stránce. 4) 

Posledním bodem bylo nastavení si vnitřních pravidel pro možné střety zájmů, které se zpracuje 

do písemné podoby. V této souvislosti apeloval na členy VV a jejich zodpovědnost plynoucí z 

členství v nejvyšším orgánu ČF. 
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Dohoda na důležitých termínech s ohledem na prováděné kontroly ORK a jejich následnou 

prezentaci na VH. VV očekává aktivní přístup od ORK a přes sekretariát zajistí, že účetní závěrka 

spolku i obchodní společnosti bude na vyžádání koncem dubna, tak aby bylo dostatek času na 

případné doplňující dotazy, tak především na zprávu ORK, kterou projedná VV a která by měla jít 

písemně všem delegátům s následným komentářem na VH.  

ORK si nastavila pravidelné jednání s měsíčním intervalem, první středa v měsíci. D. Novák 

poděkoval a doplnil, že se budou společně s předsedou ORK nadále setkávat čtvrtletně.  

 

Usnesení č. 03/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí komentáře a navržené kroky ze strany ORK 

- bere na vědomí informace se společného setkání předsedy ORK 

s prezidentem ČF 

 

 

AD 4) Mezinárodní záležitosti  

  

D. Novák členy VV informoval o aktuálních mezinárodních záležitostech. Informoval o jednání 

VV IFF v Katovicích při MS juniorek. Členové VV byli seznámeni s další fází jednání k tématu 

Future Floorball, které proběhne v Kodani 22. 9. T. Frank a F. Šuman budou o setkání informovat 

na dalším jednání VV. Problematický bodem je Mezinárodní kalendář a systém pro uvolňování 

hráčů pro účely reprezentací, který momentálně plně nefunguje (není respektován). Nově podnět 

v této oblasti vůči IFF vznesli zástupci Norska a Slovenska. 

Členové VV byli vyzváni, aby se vyjádřili k možnosti své účasti na listopadovém MS mužů 

ve Švýcarsku.  

A dále byla předložena informace o zájmu o pořádání MS žen 2025 v ČR – členové VV zájem 

podpořili. Zájem o pořádání této akce bude zaslán na IFF. Plyne z toho možnost o následné 

pořádání MS mužů v budoucnu, dle plánu v roce 2028. P. Musil vznesl dotaz, jak rychle IFF 

rozhodne o pořadatelství MS žen. D. Novák uvedl, že je předpoklad v horizontu 3–4 měsíců bude 

o pořadatelské zemi rozhodnuto. M. Musil zdůraznil důležitost a provázanost např. na ODM 

a dalšími oblastmi florbalu, včetně financování mezinárodních akcí z prostředků státu, kraje apod.  

T. Frank informoval o nesouhlasu Slovenska i dalších zástupců v RACC IFF, nad detaily 

v konceptu Home/Away Champions Cupu. P. Galasovský doplnil, že vnímá, že je prozatím málo 

osob z jiných federací (např. Slovensko a Norsko), kteří by měli zájem se aktivně zapojit. J. 

Jirovský přednesl postřehy k nepříliš funkčnímu propojování informací na jednání komise, která  

Home/Away Champions Cup také částečně řeší.  

T. Pacák za Florbal MB doplnil své současné zkušenosti s připravovanou účastí na Champions 

Cupu 2023. Vyjádřil se, že mimo jiné vázne komunikace od IFF v oblasti, za jakých podmínek se 

týmy poháru zúčastní. 

 

Usnesení č. 04/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o další fázi jednání Future Floorball  
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- bere na vědomí připomenutí o možnosti účasti členů VV 

na listopadovém MS mužů ve Švýcarsku 

- schvaluje vyjádření zájmu vůči IFF o pořádání MS žen 2025 v ČR 

- bere na vědomí postřehy ke konceptu Home/Away Champions 

Cup 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Boj o finance pro sport v Parlamentu ČR – 

obdobná částka jako letos, ale jde prozatím o hrubá čísla, bez inflace (oproti 2021- včetně inflace 

může být propad – 25 %). Případná změna zákona o sportu může mít dopady na vedení NSA. 

27. 9. jsou svoláni zástupci svazů na schůzku s NSA o dalším financování sportu a přípravě 

dotačních titulů.  

Dále informoval o stanoveném koeficientu v Dotačním programu NSA Provoz a údržba 2022 

na 0,5, důvodem je po uzavření termínu překročení alokované částky u podaných žádostí ze stran 

provozovatelů. 

T. Frank informoval o průběhu komunikace ze strany NSA ohledně investičního programu 

pro svazy 2022. ČF bude žádat v této dotační výzvě finanční podporu na videorozhodčí, testovací 

systémy pro talenty a reprezentace. Čeká se na další instrukce ze strany NSA, výzva zatím není 

zveřejněna. Dále informoval o parametrické investiční výzvě, kde v minulosti byly součástí i haly 

pro halové sporty – v příštím roce nejsou haly do výzvy zahrnuty. Komise infrastruktury nemá 

žádné informace od vedení NSA, jak je tato oblast plánována. Bude nadále řešeno, nicméně je 

vývoj velmi nejistý. 

 

Usnesení č. 05/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech 

- bere na vědomí termín schůzky zástupců svazů s NSA 

- bere na vědomí stanovení koeficientu v dotační výzvě NSA 

Provoz a údržba 2022 

- bere na vědomí informace k připravované investiční dotační 

výzvě NSA 

- bere na vědomí informace o Parametrické výzvě NSA v oblasti 

hal 

 

 

AD 06) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových 

plánů na následující sezónu 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení 

regionálních rozvojových plánů na následující sezónu. Dále předložil připravenou prezentaci, 

kterou okomentoval a vyzdvihl důležité body. Vysvětlil princip rozhodování o přidělování finanční 

podpory regionům, kdy požadavky přesahují alokovanou částku. Zároveň uvedl příklady o 
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neefektivním využívání přidělených financí ze strany několika regionů, např. některé regiony 

vyčerpaly v minulosti pouze 25 % přidělených financí. 

J. Kovář vznesl dotaz k programu PP1 – vznik nových oddílů. P. Musil uvedl, že nové oddíly jsou 

a je možné v rámci kompetencí regionů žádat i na jejich podporu skrze rozvojové plány regionů. 

Dále P. Musil informoval o práci regionů, které dostaly podněty, aby přidělené finance v programu 

PP1 byly směřovány přímo do podpory personálních nákladů trenérů, organizačních pracovníků 

apod.  

L. Dolejš informoval o vzniku neoficiální ligy v Netolicích, kde se nově zapojí cca 100 dětí, nicméně 

do struktury ČF bylo přihlášeno 1 družstvo. Systém zaplňování bílých míst na mapě oddílů ČF – 

je důležitá aktivita ze strany regionálních sekretariátů, které nejlépe znají své okolí. 

 

Usnesení č. 06/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí vyhodnocení Hodnocení regionálních 

rozvojových plánů 

- schvaluje materiál Nastavení regionálních rozvojových plánů 

na následující sezónu 

- bere na vědomí informace o vzniku neoficiální ligy v Netolicích 

 

 

AD 7) Informace ze Sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze Sekretariátu. Členové VV byli informováni, že je v řešení 

úprava personální struktury Sekretariátu, která bude předložena na další jednání.  

Informoval o prodloužení státních dluhopisů, které momentálně generují výnos ve výši 4 %. 

Na konci září budou vyplaceny státní dluhopisy ve výši 12 mil. Kč, které by bylo vhodné znovu 

investovat opět do státních dluhopisů se splatností do konce roku 2023 a výnosem cca 6 %. 

Termínované vklady na měsíční bázi se operují flexibilně a výnos z těchto termínovaných vkladů 

je aktuálně nad úrovní 5 %. 

R. Urbář předložil informace o stavu nového webu ČF. Informoval o spuštění Beta verze 

i pro veřejnost a informoval o drobných technických komplikacích s rychlostí načítání hlavně 

o víkendech, kdy se současně hraje mnoho zápasů. V nejbližší době proběhne instruktáž 

zaměstnanců. Nový web se přepne v polovině října. Současně poběží do prosince i starý web, 

který bude utlumen v lednu 2023. Dokumenty ke zveřejnění budou na novém webu přehledněji 

prezentovány. 

R. Urbář také předložil informace o online setkání s marketingovými pracovníky elitních oddílů. 

Řešili primárně jednotný set–up soutěže, který momentálně není plně naplňován ze strany 

pořadatelů utkání, což bude řešeno s jednotlivými oddíly. P. Musil vznesl vlastní zkušenost 

s vyvěšováním bannerů partnerů, kdy není ze strany oddílů vždy vše úplně v pořádku a snižuje 

se tím divácký zážitek nejen u videopřenosů, případně TV utkání. Další setkání s pracovníky je 

v plánu po MS mužů v listopadu. Doplněna byla informace o průběhu tiskové konference elitních 

soutěží.  

T. Frank informoval o následující Olympiádě dětí a mládeže 2024, kterou bude pořádat Jihočeský 

kraj. Proběhla prvotní schůzka organizátora Jihočeského kraje, kde byly určeny disciplíny a 

přiděleno právo na start pouze v jedné z kategorií chlapci a dívky pro všechny kolektivní sporty, 
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z kapacitních a nákladových důvodů. Olympijský výbor nemá vliv na určení, kolik a která kategorie 

se bude za daný sport účastnit. Kapacitně nelze mít obě kategorie ve všech kolektivních sportech. 

Konečné rozhodnutí o kategorii bude na svazech, u florbalu na ČF, kdy do měsíce by mělo být 

rozhodnuto. Při rozhodování ČF bude zajímat i přístup a rozhodnutí ostatních kolektivních sportů.  

L. Dolejš za KVM informoval o připomínkách a zamítnutých halách, které bude potřeba zapracovat 

do podkladů pro rozhodnutí o výběru buď chlapců anebo dívek. Členové VV téma obsáhle 

diskutovali. T. Frank doplnil o postřehy z jednání vedoucích Sekretariátu, kde bylo téma 

rozebíráno. Pro vyhodnocení je potřeba se podívat na sportovní výkonost a reálnou 

reprezentovatelnost krajských výběrů na tak významné celorepublikové akci, jakou ODM jistě je. 

Problematika finanční podpory jednotlivých krajů je v dnešní době složitá. J. Dufek předložil vlastní 

zkušenost se snahou využití prezentace ze strany jednotlivých krajů, aby byla akce marketingově 

využitelná ve prospěch kraje samotného. Z diskuse vzešel dotaz, zda by nebylo vhodné v případě 

účasti pouze jedné kategorie na ODM, pořádat republikový turnaj i pro kategorii druhou, 

v podobném rozsahu a významu z pohledu florbalu.  

D. Novák debatu uzavřel, že rozhodnutí bude pravděpodobně potřeba udělat na příštím jednání 

VV. KVM má již naplánované říjnové jednání a zapracuje všechny podněty a parametry z diskuse 

spolu se stanoviskem odborné komise.  

 

Usnesení č. 07/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze Sekretariátu 

- bere na vědomí informace o personálních změnách  

- bere na vědomí informace o prodloužení dluhopisů 

- bere na vědomí informace o stavu nového webu ČF 

- bere na vědomí informace ze setkání s marketingovými 

pracovníky elitních oddílů 

- bere na vědomí informace o průběhu tiskové konference elitních 

soutěží 

- bere na vědomí výstup z diskuse ohledně Olympiády dětí 

a mládeže 2024 v Jihočeském kraji 

- ukládá KVM zpracovat podklady a doporučení komise pro 

rozhodnutí VV o účasti jedné kategorie dívky/chlapci na ODM 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 10. 10. 2022  

 

 

AD 8) Finanční stabilita  

  

D. Novák za EKO předložil Rozpracování detailů dopadů schválené finanční strategie včetně 

návrhu jejich komunikace do florbalového hnutí. VV si vysvětlil komunikační přístup k jednotlivým 

skupinám a po krátké diskusi jednomyslně schválil. 

Usnesení č. 08/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Rozpracování detailů dopadů schválené finanční 

strategie 

- schvaluje Návrh komunikace detailů dopadů schválené strategie 

do florbalového hnutí 
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AD 09) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

 

Členové VV diskutovali materiál Akční plán rozvoje žen ve florbale, který je po připomínkovacím 

řízení. M. Musil vyjasnil a popsal několik spíše formálních a lépe strukturujících úprav v dokumentu 

a doplnil reakce komise na připomínky s detailnějším vysvětlením k připomínce partnerského 

dvojkraje JČ a VY. Komise je toho názoru, že úprava nastavování předpisů soutěží a řádů tak, aby 

umožňovaly obsáhnout v menším počtu hráček družstvo anebo více družstev až po kompletní 

strukturu, nejsou správným přístupem a odporují rozvoji. Řešením je spíše práce a vzdělávání 

oddílů doplněné o podporu rozšíření členské základny - nábory. Cíl je navýšení počtu hráček, které 

budou splňovat podmínky soutěží. M. Musil vidí stále přetrvávající problém v počtech nejen nových 

mladých hráček, ale i v obsazování pozic ženami ve vedeních oddílů anebo v odborných komisích 

v rámci florbalu. Řešení je v systémovém přístupu k aktuálnímu stavu. 

M. Musil si potvrdil s VV priority v akčním plánu rozvoje žen a na ty bude aktuálně zpracovávat 

konkrétní posunovací kroky. 

Členové se v následné diskusi detailně věnovali oblasti zastoupení žen ve vedení sportu a rovným 

příležitostem.  

Komise zapracuje podněty z diskuse do finální podoby materiálu, která bude na dalším jednání 

schválena. 

 

Usnesení č. 09/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí diskusi k materiálu Akční plán rozvoje žen 

ve florbale po připomínkovacím řízení 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídá: M. Musil  Termín: 10. 10. 2022 

 

 

AD 10) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí 

sezóně a návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek 

(výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně a návrh opatření pro ostatní komise a regionální 

složky). Informoval, že žádné podněty z odborných komisí nebyly zaslány.  

V krátkosti zhodnotil souhrn důležitých ukazatelů oproti sezóně 2020/2021. L. Dolejš se dotazoval 

na detail z analýzy ohledně čerpání dotací, P. Musil vyjasnil problematiku primárně u malých 

oddílů, kde 50 % tazatelů uvádí jako důvod nečerpání dotací personální důvody – časová 

náročnost a problematika dotací od žádosti až po vyúčtování.  

 

Usnesení č. 10/09/22: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Hodnocení stavu rozvoje 

regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně 

a návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 
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AD 11) Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 a výhled 2024 

 

V. Culka za KR nepředložil Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 a výhled 2024 

a požádal o odložení bodu na další jednání. Důvodem je plánování termín jednání KEFAM s KS 

a KR, který bude po jednání VV 09/2022. 

 

Usnesení č. 11/09/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

 

AD 12) Analýza změny struktury reprezentačních celků 

 

V. Culka za KR nepředložil materiál Analýza změny struktury reprezentačních celků. Vzhledem 

k časovým posloupnostem požádal o přesun bodu v plánu práce na leden 2023. 

 

Usnesení č. 12/09/22: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu v plánu práce na leden 2023 

 

 

AD 13) Reprezentace ČR na MS juniorek 2022 

 

V. Culka za KR předložil ústní zprávu o účasti ČR na MS juniorek 2022. Písemnou zprávu předloží 

na dalším jednání VV. Z. Svobodová doplnila svůj pohled na účast týmu juniorek na MS, vidí i 

velký posun na straně hlavního trenéra. Velmi kladně ohodnotila organizační stránku na polské 

straně, které napomohla i velká účast českých fanoušků. P. Galasovský přednesl své postřehy 

nejen z pohledu rozhodčích, ale i drobné nedostatky, které organizátoři zvládli dobře vyřešit. 

D. Novák přednesl svůj pohled na souběh MS ve volejbale ve stejném termínu, kdy v centru města 

byl vidět spíše florbal. 

Členové krátce diskutovali nad otázkou vize IFF s ohledem na pořadatelské země mimo TOP 4, 

potažmo mimo TOP 8, a to nejen juniorských ale i dospělých šampionátů. Diskuse se opět vrátila 

k fungování sekretariátu IFF, který aktuálně není dostatečně silný, aby mohl všechny federace 

posouvat. 

V. Culka doplnil bod o myšlenku realizovat i pro dívky projekt U23, kdy ve věku 19 až 23 let končí 

i talentované hráčky neb se prozatím nedostanou do kádru ženské reprezentace. V mužské 

kategorii se projekt osvědčuje.  

 

Usnesení č. 13/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí ústní zprávu o účasti ČR na MS juniorek 2022 

- ukládá předložit písemnou zprávu 

Zodpovídá: V. Culka  Termín 10. 10. 2022 
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AD 14) Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace juniorek 

 

V. Culka za KR předložil Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace juniorek T. Martiníka. 

Krátce zhodnotil jeho působení v posledním cyklu. 

 

Usnesení č. 14/09/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace 

juniorek T. Martiníka 

 

 

AD 15) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS nepředložil Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 a 

požádal o odložení bodu na další jednání. Důvodem je termín jednání KEFAM, KS a KR, který 

bude až po jednání VV 09/2022. 

 

Usnesení č. 15/09/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

 

AD 16) Legislativa 2023 – Disciplinární řád 

 

T. Frank předložil Návrh úpravy Disciplinárního řádu na základě zahájení činnosti Národního 

rozhodčího soudu pro sport (NRSPS). J. Furmánek vysvětlil členům VV důvody úpravy a 

připomněl výklad změny vlivem změn v nadřazených sportovních předpisech. 

 

Usnesení č. 16/09/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh úpravy Disciplinárního řádu na základě zahájení 

činnosti Národního rozhodčího soudu pro sport (NRSPS) 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 30. 09. 2022  

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže. 

Místem konání bude  STAREZ ARÉNA VODOVA v Brně, a to ve spolupráci 3 brněnských oddílů 

(Florbal Židenice, Sokol Brno I a TROOPERS). 

 

Usnesení č. 40/09/22: VV ČF 
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- bere na vědomí Návrh na spolupořadatele finálového završení 

pohárové soutěže 

 

 

AD 41) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022 

 

T. Frank za EKO předložil Zprávu o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022. Součástí zprávy byl i stav 

vyúčtování dotačních titulů. Krátce okomentoval jednotlivé části materiálu.  

 

Usnesení č. 41/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022 

 

 

AD 42) Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2022/2023 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2022/2023. 

 

Usnesení č. 42/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh termínů akcí KEFAM v sezoně 2022/2023 

 

 

AD 43) Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Informace o televizní podobě prezentace florbalu. R. Urbář krátce 

doplnil předložený materiál. 

 

Usnesení č. 43/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o televizní podobě prezentace florbalu 

 

 

AD 44) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR předložil Zprávu o jednotlivých reprezentačních celcích. 

 

Usnesení č. 44/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

AD 45) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

P. Galasovský za KRD předložil Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích. 

Materiál byl od posledního projednávání VV aktualizován. V krátkosti P. Galasovský okomentoval 

změny. 
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Usnesení č. 45/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší 

prestiže rozhodčích 

 

 

AD 46) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině sezóny 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 1. polovině 

aktuální sezóny. 

 

Usnesení č. 46/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

 

 

AD 47) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze 

schválené koncepce KVM 

 

L. Dolejš za KVM předložil Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty 

vyplývající ze schválené koncepce KVM. Komise chce ještě zlepšit komunikaci do regionů. 

 

Usnesení č. 47/09/22: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o realizaci kompletního systému práce 

s výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce KVM 

 

 

Závěrečná diskuse:  

VV na závěr diskutoval téma energetických problémů a možných nejhorších dopadů při 

omezování, jakými mohou být například „uhelné prázdniny“ ve školách a jiných zařízeních 

samosprávy a s tím spojené komplikace organizování sportu – tréninky a utkání. Dále proběhl 

krátký komentář k návštěvě předsedy ORK na jednání VV i ze strany členů VV.  Proběhly krátké 

komentáře k nefunkčnosti IFF a nutnosti se zabývat touto problematikou ve spojitosti s termínovou 

listinou 2024/2025 a opět MS mužů 2024. 

 

Na závěr J. Jirovský oznámil, že jeho dnešní účast na VV byla poslední. Poděkoval členům VV za 

spolupráci a popřál jim budoucí úspěchy. Členové poděkovali za více než 20 let práce pro český 

florbal a za dobře odvedenou práci. 


